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TOIMINTAKERTOMUS VUODELTA 2023 

1. Kokoontumiset ja tapahtumat 

 

1.1. Yhdistyksen vuosikokous pidettiin perinteisin menoin ravintola Pörssissä 4.2.2023. 

Kokoukseen osallistui ennätykselliset 68 jäsentä. Puheenjohtajana toimi Leena 

Suviranta ja sihteerinä Kristiina Linnoinen. Yhdistyksen puheenjohtajaksi valittiin Pentti 

Ahnger, varapuheenjohtajaksi Vuokko Skyttä ja sihteeriksi Kristiina Linnoinen. 

Vuosijuhlaan osallistui 114 henkeä. Tunnelma salissa oli iloinen ja keskustelu kävi 

vilkkaana. Seppo Hovin esiintyminen sai kiitosta ja ruoka oli hyvää. Alkuperäisen 

juhlapuhujan saatua viime hetken esteen esitelmän hoiti mainiosti Aalto-yliopiston 

kauppakorkeakoulun rahoituksen professori Vesa Puttonen. 

1.2. 9. maaliskuuta vierailimme Espoon Emma-museossa tutustumassa Collection 

Kakkoseen. Kyösti Kakkosen keräämä kokoelma on ainutlaatuinen otos suomalaisesta 

lasi- ja kuvataiteesta. Osallistujia oli 24 henkeä. 

 

1.3. Vierailulle Turun kaupunginteatteriin 25. maaliskuuta osallistui 39 kandia ja seuralaista. 

Ohjelmassa oli Hiljaiset sillat, jonka monet muistanevat elokuvaversiona. 

 

1.4. 20. huhtikuuta suuntasimme Otaniemen kampukselle tutustumaan suomalaiseen 

startupiin Origin by Oceaniin. Yhteensä 30 osallistujaa sai kuulla yrityksen perustajan 

ja toimitusjohtajan Mari Granströmin inspiroivan esityksen yhtiön toiminta-ajatuksesta 

ja tavoitteista. Lähtökohtana on merilevien käyttö erilaisten tuotteiden raaka-aineena 

korvamassa kemiallisia ainesosia. 

 

1.5. Tilausbussin keula suuntasi 9. toukokuuta kohti Tamperetta. Opimme paljon uutta 

kaupungin kehittymisestä teollisuuskaupungista houkuttelevaksi matkailukaupungiksi. 

41 osallistujaa pääsi tutustumaan m.m. ”aitoihin” taideväärennöksiin rikosmuseossa, 

uuteen jäähalliin (vaikkakin vain ulkopuolelta), museo Milavidaan ja kaupunkikuvaan 

lintuperspektiivistä hotelli Tornin kattoterassilta. 

 

1.6. Pandemia oli estänyt ulkomaan matkailut kahtena edellisenä vuotena, mutta nyt 

suuntasimme vihreään Irlantiin kahden ryhmän voimin. Matkat toteutettiin 27.-31.8. ja 

3.-7.9. Matkoilla tutustuimme monipuolisesti Irlannin maisemiin, kulttuuriin, kyliin ja 

kaupunkeihin paikallisista ruoista ja juomista puhumattakaan. Säätkin taisivat suosia 

kumpaakin ryhmää ja palautteista päätellen matkasta nautittiin täysin siemauksin. 

Matkalaisia retkillä oli yhteensä 22+30 henkeä. 

 

 

1.7. Hallitus järjesti 14.9. jäsenistölle avoimen keskustelutilaisuuden yhdistyksen 

tulevaisuudesta. Jäsenmäärämme on pienenemässä ja keski-ikämme on jo 75 vuotta. 

Lisäksi pitkäaikainen sihteerimme on ilmoittanut lopettavansa tehtävässään vuoden 

2024 jälkeen. Tilaisuuteen osallistui hallituksen lisäksi 20 jäsentä. Lisäksi hallitus sai 

lukuisia mielipiteitä sähköpostitse. Hallitus kävi läpi palautteet ja päätti ehdottaa 

sääntömuutoksia mm. hallinnon keventämiseksi. 
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1.8. 27.9. järjestimme toisen vierailun Aalto-yliopiston opiskelijamuseoon Otaniemessä. 18 

osallistujaa koki nostalgisia hetkiä muistellen omia opiskeluaikojaan. Isäntänä toimi 

museon intendentti Rasmus Ruohola. 

 

1.9. Amos Hem -museoon tutustuttiin 23. lokakuuta kahdessa ryhmässä yhteensä 36 

henkilön voimin. Käynnit olivat opastettuja. 

 

1.10. 30. lokakuuta puheenjohtaja ja sihteeri tapasivat Kandidatföreningenin puheenjohtajaa 

ja hallituksen jäseniä lounaan ja vapaamuotoisen keskustelun merkeissä. Kumpikin 

yhdistys miettii, miten ja kuinka pitkään toimintaa voidaan jatkaa jäsenistön 

pienentyessä. 

 

1.11. 15. marraskuuta oli vuorossa yritysvierailu, kohteena Ruoholahti ja it-yritys Siili 

Solutions. Osallistujia oli 21 + 3 vierasta Kandidatföreningenistä. Esittelijänä toimi 

toimitusjohtaja Tomi Pienimäki. Yhtiö toteuttaa asiakkaille räätälöityjä projekteja. 

Opimme mm. että yhtiön aikaansaannoksia voi nähdä nykyaikaisten autojen 

kojelautaelektroniikassa. Useimmat toiminnot ovat nykyisin jo kosketusnäytöillä 

fyysisten nappuloiden asemasta. 

 

1.12. Tapahtumarikas vuosi huipentui  joulukonserttiin 10.12. Musiikkitalossa. Esityksenä oli 

Iiro Rantalan jouluoratorio, kuorona taidokas Cantores Minores. Kaikki 60 tarjolla ollutta 

lippua varattiin loppuun. 

 

Tilaisuuksista oli  yhtensä 465 osallistujaa. 

 

2. Tiedotustoiminta 

Kotisivut olivat entiseen tapaan toiminnassa. Vuosikokouskutsut painatettiin ja 

lähetettiin jäsenille postitse. Jäsenkirjeitä lähetettiin vuoden aikana 4 kpl. 

3. Jäsenistö 

Jäsenmäärä vuoden alussa oli 335, vuoden lopussa 310. Hallitus päätti vuoden 

aikana poistaa jäsenistöstä 14 henkilöä, jotka olivat jättäneet jäsenmaksunsa 

maksamatta useista muistutuksista huolimatta. 

Yhdistyksen jäsenrekisteriä ylläpidettiin verkkopohjaisella NettiJäseri -ohjelmalla. 

4. Hallitus ja toiminnantarkastus 

Hallituksen kokoonpano oli seuraava: 

Pentti Ahnger puheenjohtaja 
Vuokko Skyttä  varapuheenjohtaja 
Kristiina Linnoinen sihteeri 
Matti Huhtala  jäsen 
Kari Janhunen jäsen  
Marja Latola  jäsen 
Pentti Lindén  jäsen 
Hannele Nikkanen jäsen  
Heikki Vahala jäsen 
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Kari Janhunen on vastannut sijoitusten seurannasta, Hannele Nikkanen ulkomaan 
matkojen suunnittelusta. Kulttuuri- ja vierailutapahtumien suunnittelussa 
valmisteluvastuu on vaihdellut eri projekteissa. 
 
Hallitus on kokoontunut 6 kertaa, joista yksi matkakokous Seilin saarella elokuussa. 
Hallituksen jäsenille tai toiminnantarkastajille ei ole maksettu palkkioita. Sihteeri on 
käyttänyt omia laitteitaan ilman korvauksia. Yhdistyksen toiminnantarkastajina 
toimivat Hannu Niilekselä ja Vesa Ikäheimo, varalla Risto Ekholm ja Aila Santanen. 
 

5. Talous 

Vuoden 2023 tilinpäätös osoittaa alijäämää 803,03 eur (-7.079,08 eur v. 2022). 

Toiminnan kulut olivat 11.559 euroa, josta toimintakulut (yhteisten tapahtumien 

sponsorointi) 7.448 euroa, tiedotuskulut 1.543 eur ja muut kulut 2.568 euroa. 

Yhdistyksen sijoitusten markkina-arvo vuoden lopussa oli 125.225,65 eur 

(125.146,39 eur). Näistä osakesijoitukset olivat 56.491,92 eur, rahastosijoitukset 

68.733,73 eur. 

Yhdistyksen pitkäaikaiset sijoitukset on vuoden 2023 tilinpäätöksessä kirjattu 

alkuperäiseen hankinta-arvoonsa 83.778,56 eur. Niiden tuotto vuonna 2023 tuotto-

osuuksina ja osinkoina oli 4.855,71 eur eli 5,8 % alkuperäiselle hankinta-arvolle. 

Yhdistyksen jäsenmaksu vuonna 2023 oli edelleen 20 eur. 

Yhdistyksen kirjanpitoa on hoitanut Accountor Järvenpää Oy. Yhdistyksen vanhat 

asiakirjat on arkistoitu Toimihenkilöarkistoon. 

 

 


